
 

SESSIÓ DEL PLE ORDINARI.  5 DE JULIOL DE 2007 

 

El ple ordinari del 5 de juliol constava de 2 punts:  

El punt 1, LECTURA I APROVACIÓ DE L'ACTA ANTERIOR. Després de les modificacions 
que els regidors consideren oportú, s'aprova per unanimitat. 

El punt 2, PERIODICITAT DE LES SESSIONS DEL PLE. Es proposa que les sessions 
ordinàries del Ple de l'Ajuntament tinguin lloc l'últim dimecres de cada mes a les 21 
hores. Si aquest es festiu, es traslladaria al dilluns següent. Es proposen les sessions 
estraordinàries com aquelles lque es convoquin en qualsevol altre dia del mes i les 
sessions extraordinàries-urgents com les que els temes ho aconsellin sense complir ni 
terminis, ni dates ni horaris establerts. S'aprova per unanimitat. 

El punt 3, CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA EN MATÈRIA DE 
NOMENAMENT DE TIENETS D'ALCALDE, MEMBRES DE LA COMISSIÓ DE GOVERN. Es 
dóna coneixement dels tinents d'alcalde: Josep Carreras i Marcel·lí Martorell; dels 
membres de la comissió de govern com a presidenta: Ana Maria Sànchez, com a 
regidors: José Carreras, Marcel.lí Martorell, Bàrbara Pons, Anna Gabarró i Francisco 
Sabater. També es dóna compte de de les sessions i competències de la junta de 
govern. La corporació es dóna per assabentada. 

El punt 4, DELEGACIÓ D'ATRIBUCIONS DE L'ALCALDIA. Es dóna compte del 
repartiment de les competències municipals. Regidor de Governació, hisenda, serveis 
municipals i Medi Ambient:Josep Carreras. Regidor d'urbanisme, promoció econòmica i 
comunicació: Marcel.lí Martorell. Regidora d'Educació Benestar Social i Sanitat: Bàrbara 
Pons. Regidora de Joventut, festes i piscina municipal: Anna Gabarró. Regidor de 
cultura i esports: Francisco Sabater. També es dóna compte d'altres atribucions com 
delegar de forma indistinta en tots els regidors de CiU com a facultats per autoritzar 
matrimonis civils. Tant ERC, com VdC-CUP fan notar que per qüestió de drets i tal com 
s'havia fet en anteriors governs s'hauria de facultar a tots els regidors per autoritzar 
matrimonis civils. S'accepta l'apunt i la corporació es dóna per assabentada. 

El punt 5, COMPOSICIÓ COMISSIÓ DE COMPTES. Es constitueix la comissió de 
comptes formada pels tretze regidors de l'Ajuntament. La corporació es dóna per 
assabentada. 

El punt 6. CANVI DE CLAUERS DE L'AJUNTAMENT. Es proposa el canvi de clauers i que 
els actuals siguin per: Anna Maria Sànchez, José Carreras i Milagros de Legórburu. 
S'aprova per unanimitat. 

El punt 7. NOMBRE, DENOMINACIÓ I COMPOSICIÓ DE LES COMISSIONS 
INFORMATIVES. Es proposa crear les comissions següent: 

 

COMISSIÓ Informativa de relacions institucionals i amb les entitats. 

Grup municipal Titular Suplent 

CIU Anna Maria Sánchez Francesc Sabater 

ERC-AM Àngel Soteras Ricard Rius 

PSC-PM Cristina Martínez Josep Valls 



VdC-CUP Ivan Olvera Núria Idáñez 

COMISSIÓ Governació, hisenda, serveis municipals i medi ambient 

Grup municipal Titular Suplent 

CIU José Carreras Marcel.lí Martorell 

ERC-AM Ricard Rius Núria Mora 

PSC-PM Josep Valls Cristina Martínez 

VdC-CUP Núria Idáñez Ivan Olvera 

COMISSIÓ Urbanisme, promoció econòmica i comunicació 

Grup municipal Titular  

CIU Marcel.lí Martorell Bàrbara Pons 

ERC-AM Núria Mora Ricard Rius 

PSC-PM Josep Valls Cristina Martínez 

VdC-CUP Núria Idáñez Ivan Olvera 

COMISSIÓ Educació Benestar Social i Sanitat 

Grup municipal Titular  

CIU Bàrbara Pons Anna Gabarró 

ERC-AM Àngel Soteras Núria Mora 

PSC-PM Josep Valls Cristina Martínez 

VdC-CUP Ivan Olvera Núria Idáñez 

COMISSIÓ Joventut, festes i piscina municipal 

Grup municipal Titular Suplent 

CIU Anna Gabarró Bàrbara Pons 

ERC-AM Núria Mora Àngel Soteras 

PSC-PM Cristina Martínez Josep Valls 

VdC-CUP Núria Idáñez Ivan Olvera 

COMISSIÓ Cultura i esports 

Grup municipal Titular  

CIU Francisco Sabater José Carreras 

ERC-AM Ricard Rius Àngel Soteras 

PSC-PM Cristina Martínez Josep Valls 

VdC-CUP Ivan Olvera Núria Idáñez 

El punt 8, PRECS I PREGUNTES. VdC-CUP: 

1.- P: Com està el projecte de la biblioteca? R: No s'ha demanat que es paressin les 
obres, hi ha problemes amb l’empresa constructora, s’estan estudiant les solucions més 
adients; l'equip de govern vol canviar d'ubicació, però encara no s'ha fet cap pas. 



2.- P: Com està el projecte de l'Escorxador jove? R: Es va aprovar el document 
entregat pel grup escorxador jove i és un projecte que l'equip de govern vol tirar 
endavant. 

3.- P: Es demana una auditoria dels darrers 12 anys. R: S'estudiarà la proposta 

4.- P: Es demana que es modifiqui l'actual reglament orgànic municipal. R: Es tindrà 
en compte la proposta. 

Després d'aquest prec finalitza la sessió. 


